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Verslag van de ALGEMENE LEDENVERGADERING D.D. 18 APRIL 2023 in ’t Hart te Boven-Hardinxveld 

OPENING 

Peter van Wijngaarden, voorzitter, opent met een woord van welkom de vergadering en meldt de 

afwezigheid van enkele leden.  

WIJZIGING AGENDA 

De plannen voor het lopende jaar (punt 8) zullen behandeld worden na het  kort verslag van de 

secretaris (punt 3). 

NOTULEN D.D. 20-9-2022 

Alle aanwezigen hebben reeds kennis kunnen nemen van bovengenoemde notulen daar ze ook op de 

website zijn geplaatst.  Dit geldt tevens voor de financiële stukken, verslag van de secretaris, plannen 

voor het komende jaar en het jaarverslag van de genealogische werkgroep. Daar er geen 

opmerkingen uit de zaal komen worden de notulen van ongewijzigd vastgesteld, met dank aan de 

secretaris. 

KORT VERSLAG VAN DE WERKZAAMHEDEN VAN HET BESTUUR IN HET AFGELOPEN JAAR 

Peter loopt aan de hand van het verslag alle activiteiten die de Vereniging het laatste jaar  heeft 

gepleegd, met hier en daar een korte toelichting, door. 

Bij het bespreken van de komende activiteiten krijgt het project zalmschouw speciale aandacht. Peter 

schetst aan de hand van een powerpoint presentatie in het kort de geschiedenis van de HD 1. Op de 

beelden  zien de aanwezigen hoe de zalmschouw  er voor en na de restauratie uitziet. Het is een 

pareltje geworden!. Een dergelijke operatie gaat natuurlijk gepaard met een aanzienlijk aantal kosten. 

Ook zal het onderhoud veel tijd kosten. Daarom wordt getracht een werkgroep van Boven- 

Hardinxvelders op te richten aan wie de Vereniging  het fysieke beheer kan overdragen. 

Een verzoek aan bedrijven in Boven-Hardinxveld voor een financiële bijdrage heeft niet veel 

opgeleverd.  

Bij de officiële opening van de Rokerij zal de zalmschouw zijn definitieve plaats krijgen. 

Er komen geen vragen uit de zaal. 

VERSLAG FINANCIEEL BELEID 

Ronald licht de financiële stukken toe. Een punt dat nader wordt toegelicht betreft de reserveringen. 

Aan het einde van jaar 2021 stonden er veel reserveringen op de balans. Besloten is deze samen te 

voegen onder één noemer: diverse reserveringen. 

De zalmschouw zal nog uit het bedrag reserveringen worden gehaald.  

Nog een saillant punt: 

De verkoop van de  publicaties laat een lager bedrag zien, veroorzaakt door het feit dat er van de aan 

het eind van het jaar 2020 verschenen publicatie meer aan het begin van het jaar 2021 zijn verkocht. 

De financiering van het boekje over de Merwestichting komt aan het einde van het jaar aan de orde. 

Daarom fluktueert de zaak. 
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Robert Philippo die in eerste instantie bedankt voor de presentatie van de financiële stukken vraagt 

naar het grote verschil in prognose en realiteit in het jaar 2022 voor het onderdeel “Activiteiten”. 

Ronald licht toe dat dit onderdeel bestaat uit o.a. de kosten die gemaakt moesten worden voor 

onderzoekswerk voor de publicaties, het eiland in de Wiel en de Zalmschouw. Ook de 

ledenvergaderingen vallen hieronder En in verband met de statutenwijziging moest er en extra 

ledenvergadering worden gehouden, en dan is het verschil eigenlijk al verklaard. 

In het vervolg is er geen kascontrole meer noodzakelijk. De verklaring van de accountant is 

opgenomen in de financiële stukken. 

ZALMSCHOUW 

De Vereniging wil de zalmschouw bewaren voor het nageslacht als een eerbetoon aan alle mensen 

die ermee gevaren hebben. Dit houdt wel in dat het vaartuig goed schoongemaakt en onderhouden 

moet worden wat tijd en geld kost. Zou de HV dit zelf moeten bekostigen dan zou het een verhoging 

van de contributie betekenen. Daarom stelt ze voor een stichting “Vrienden van de HD1”in het leven 

te roepen, waarbij een ieder voor een minimum bedrag van € 15,- per jaar “vriend” kan worden. Een 

stichting die blijft vallen onder de verantwoordelijkheid van de Historische Vereniging.  

Zou een financiële bijdrage niet tot de mogelijkheden behoren ook op andere wijze kan worden 

bijgedragen worden aan het behoud dan dit stukje cultureel historisch erfgoed. Medewerking aan 

onderhoud en schoonmaak is van harte welkom. De penningmeester heeft hiervoor een formulier 

ontwikkeld waarop ingevuld kan worden op welke manier men bereid is bij te dragen.  

BEGROTING 

 De begroting voor het volgende jaar leverde eigenlijk weinig vragen op. Het bedrag van € 1750,- wat 

tot de reserveringen behoorde zal worden overgemaakt naar de Vrienden van de HD 1 als soort van 

startbedrag.           

Robert Philippo vroeg waarom het bedrag € 1119,00 van de balans van vorig jaar is afgeboekt. 

Het antwoord op deze vraag is dat dit komt door een andere manier van boekhouden. De 

boekhoudingen liepen voorheen niet automatische door, maar ieder jaar apart weren gemaakt. En 

dus ook de jaarverslagen. Onduidelijk is daardoor waar deze bedragen nog betrekking op hadden, 

omdat alles wel keurig was betaald. En omdat we met het nieuwe boekhoudsysteem een nieuwe 

start hebben gemaakt, en alles nu wel doorloopt is dit bedrag afgeboekt. 

De penningmeester wordt  bedankt en gedechargeerd van zijn taken. 

MUTATIES IN HET BESTUUR 

Geen wijzigingen in het bestuur, dat momenteel bestaat uit Peter van Wijngaarden, Alie van Lopik, 

Hermine Strop, Ronald Nederveen en Willy van de Bree. Peter hoopt nog lange tijd voorzitter van de 

HV te kunnen blijven, maar zal uiteindelijk ook zijn taak neerleggen. Hij pleit daarom voor een t.z.t. 

vervangende voorzitter. Ook andere kandidaat bestuursleden blijven welkom. Secretaresse Willy 

wordt door Peter in het zonnetje gezet voor haar 45 jaar inzet voor de Vereniging.  

VERSLAG GENEALOGISCHE WERKGROEP 

De genealogische werkgroep heeft schriftelijk gerapporteerd.  Elke zaterdagmorgen zijn de 

genealogen aanwezig in het HIC voor onderzoekwerk of het beantwoorden van vragen. Ook deze 

werkgroep zou graag uitbreiding van haar leden zien.  Peter bedankt de werkgroep voor het vele 

werk dat ze ook dit jaar weer hebben gedaan. 
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PLANNEN VOOR HET LOPENDE JAAR 

Reeds behandeld bij werkzaamheden afgelopen jaar. 

RONDVRAAG 

Robert Philippo wijst erop dat er subsidiemogelijkheden zijn voor behoud van cultureel erfgoed, die 

ook zouden kunnen worden aangevraagd voor de zalmschouw.  

PAUZE 

LEZING 

Na de pauze houdt Dick de Jong aan de hand van een powerpoint presentatie een boeiende lezing 

over de geschiedenis van de zalmschouw. Alle facetten komen hierbij aan de orde, niet alleen de 

zalmschouw wordt uitgebreid behandeld maar ook het moeilijke leven van de vissers en hun 

gezinnen.  

SLUITING 

Tot slot wenst Peter allen wel thuis en wijst op de bus waarin ingevulde aanmeldingsformulieren voor 

de Stichting Vrienden van de HD1  en een bijdrage voor dit project kunnen worden gedeponeerd. 


